
          Referat af Hjorte laug Årsmøde Den 21/3-2024 

  

  

                               Formanden Hans Nielsen Bød velkommen til ca. 40 deltager til mødet 

  

                               Kaffe og Kage kunne man nyde Gratis af Otterup Jagtforening i pausen 

                               Øl og Vand kan købes . 

  

Punkt 1 .               Valg af Dirigent Steen Knudsen . Valgt. 

                               Valg af Referent  Lars Lykkesholm . Valgt . 

  

Punkt 2 .               Formandens Beretning  for Året 2023 V/ Hans Nielsen . 

  

                               Formanden kunne berette at der var nedlagt følgende dyr i 2023 

  

                               61 Hjorte . 

                               86 Dåer . 

                               66 Kalve . 

  

                               Fra Aage /V Jensen fonden . 

  

                               75 Dåer . 

                               41 Kalve . 

                                10 Hjorte 

                               Formanden oplyste at der havde været droneoptælling over Æbelø/Gyldensten . 

                               Optalt i alt 434 dyr og bestanden var ca den samme i 2022 men Rudlerne er ikke 

                               De samme steder som før . 

  

                                Forslag fra Hjorte Lauget . 

  

                                Fælles Trykjagt i Januar måned hvor hele Nordfyn deltager på Då/Kalve . 

                                Hvor man mødes sammen på tværs  af jagtforeningerne til morgenmad efterfølgende 

                                Jagt 3 til 5 timer jagt hvor der efterfølgende vil være fælles Parade m/Grillpølser/div . 

                                Men mere om dette senere . 

  

                                Formanden oplyste at der havde været færre påkørsler i 2023 så de spejle og tavler  

 

 

                                 Som sættes op hjælper . 

  

                                Der havde været afholdt møde på Sollerup/ naturstyrelsen den 3/2-2024 

                                Hvor der deltog 2 fra Hjorte Lauget Carsten Andersen og Lars Lykkesholm . 

                                Snakken gik på at der afskydes for mange stører Hjorte og de måske skulle fredes 1 til         

2 år                          2 år. 



                                Frem efter så bestanden kunne komme op igen, der var enighed til at man gik videre 

med 

                                Dette i Hjortegruppen når der afholdes møde i Grenå her i April måned . 

  

                                Herefter gik beretningen til afstemning og blev godkendt . 

  

  

Punkt 3 .                Godkendelsen af kommissorium / styregruppe . 

  

                                Der havde været Formandsskift i Hjorte lauget i 2023 da Formand Allan Ulriksen   

ønskede at stoppe     

                                Ved udgangen af 2023 . 

                                Så nuværende styregruppe opfordret Hans Nielsen til at bliver Formand igen i Hjorte 

Lauget . 

                                Hans Nielsen takkede for opfordringen og tog imod den 

                                Da han havde været på denne post før. 

                                 

  

                                 Til styregruppen er der kommet nye ind fra sletten jagtforening, er det  Christian 

Petersen . 

                                 Fra stører Landbrug er det Jan Jeds fra Elvedgaard 

                                 Fra Strandager Jagtforening er det Steffen Ulf Sørensen . 

  

                                 Velkommen til de tre nye i Hjorte Lauget . 

  

                                  Styregruppen består herefter af . 

  

                                  Formand . Hans Nielsen . 

                                                     Allan Ulriksen . 

                                                     Morten Madsen . 

                                                     Carsten S Hansen . 

                                                     Carsten Andersen . 

                                                     Ole Pedersen . 

                                                     Jan Jeds . 

                                  Kasser .    Erik Sørensen . 

                                                     Christian Petersen . 

                                                     Steffen Ulf Sørensen . 

                                                     Lars Lykkesholm . 

  

Punkt 4 .                Nyt fra den Regionale Hjortegruppe v/ Carsten Andersen . 

  

                                På hele Fyn/ Ørene  er der nedlagt i alt 2093 stk. Dåvildt og i alt 21 stk. Kronvildt / 

Sydfyn . 

                                Fra den Regionale Hjortegruppe var der et forslag om måske en korter jagttid på Hjorte 



                                Og en sammen Forvaltning  med ens nabo . 

                                Der blev fremlagt en mulighed for Laug med afskydning af Då/Kalve uden Hjorte 

                                Det var det/ de ting som kom på tale på mødet 

                                Det store møde i Hjorte gruppen er i Vissenbjerg den 5/9-2024 kl 19 

                                Carsten oplyste at der var kørt 1 halv skuffel og 1 Då ned i 2023 på Nordfyn . 

                                Her i 2024 blev der desværre også kørt 3 Dåer ned på Krogsbølle vej . 

  

Punkt 5 .                 Oplæg til nye jagttider fra 1/7-2026 . 

  

                                 Alle Hjorte samme jagttid 14 dage i oktober måned og 14 dage i december måned 

                                 Blandt de fremmødte var der mange holdninger omkring dette både for og imod 

                                 Men alle enes dog om at jægeren nok selv var skyld i at jagttrykket  på store Hjorte 

                                 Var for stort og problemet nok ikke kunne løses med frivillighedensvej  og at der nok 

                                 Skulle en lovændring så der arbejdes videre  med dette . 

                                 Der blev spurgt ind til at lave oplæg til forvaltning af Råvildtet frem til næste årsmøde . 

  

Punkt 6 .                 Kasseren Erik Sørensen havde flotte præmier med til brug ved lodtrækning af  dem der 

har indberettet    

                                 Af dem som var tilstede på aftenen . 

                                 Erik oplyste desuden at der var mulighed for at købe andelsbeviser til en 100 kr. som 

kunne 

                                 Betales på mobil pay eller kontant og havde man lyst til at give et bidrag til køb af 

vildtspejle 

                                 Er man meget velkommen da det er en stor udgift at indkøbe disse . 

                                 

                                 Frigørelses korps opjusteres på hjemsiden . 

  

                                 Dato for Årsmødet i 2025 er den 20 marts kl 19 

  

                                 Herefter takkede Formanden for godt frem møde på dagen . 

  

                                 Aftenen sluttede ca. kl. 21 

  

                                 Mvh Referenten . 

  

  

  

  

                                  
Besvar 
Besvar alle 
Videresend 
 


